

Møde den: 14.08.2018 kl. 10-12
1445-031 (vært: Anne)
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Eva Kvistgaard Arent (ST), Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE), Birgitte Castenskjold Viborg (ASE), Jesper Qvistgaard (Aarhus BSS/Båndordfører), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Gæst: Sanne Kjær, afdelingsleder for Studenterrådgivningen

Punkt 1	Besøg: Studenterrådgivningen (45-60 min)
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>Sanne Kjær, leder af studenterrådgivningen i Aarhus medvirker under dette punkt.</p> <p>Status og samarbejdsmuligheder.</p> <p>Oplægget til Sanne lyder: Hvad rører der hos jer pt., såvel organisatorisk som i mødet med de studerende. Hvilke tendenser ser I blandt de unge mennesker i øjeblikket? Er der noget vi skal være OBS på, når vi henviser vores studerende til jer? Har I nogle nye tiltag i støbeskeen? Er der projekter/ideer vi kan samarbejde om i det kommende års tid?</p>
Referat	<p>Sanne Kjær redegjorde for studenterrådgivningens aktuelle status og præsenterede de eksisterende tilbud, hvoraf en del er under Finansloven og en anden del er indtægtsdækket virksomhed.</p> <p>Der er i øjeblikket ingen ventetid på samtaler, og man opererer med et loft på maksimalt tre ugers ventetid. Prokrastination (udsættelse/overspringshandlinger) og perfektionisme er ”hotte” emner lige nu, hvorimod stress mærkeligt nok er faldet en del.</p> <p>Af fremtidsplaner kan det nævnes, at man ønsker at arbejde med øget tilgængelighed, digitalisering og forebyggelse.</p>

Dato: 16-08-2018
Ref: EHL

Side 1/5

	Sannes oplæg er vedlagt per mail og kan ellers findes i bånd-mappen.
--	--

Punkt 2	Orientering + korte punkter (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt. <ul style="list-style-type: none"> • Kvalitetsgruppen fremadrettet (Esben) • Evaluering af sommer 2018 (Anne) • Opfølgning: Bemanding af vejlederuddannelse (Anne) • Status på UFU-seminar (planlægningsgruppe)
Referat	<ul style="list-style-type: none"> • Kvalitetsgruppen ønskede at vide, om man fremover skal tilrettelægge arbejdet udelukkende ud fra gruppe-medlemmernes egne kompetencer, eller om man i nogen grad skal inddrage ekspertise udefra, der kan højne niveauet for databehandlingen og -præsentationen. Båndet mente, at gruppen i udgangspunktet selv skal kunne varetage opgaverne, men er åben overfor at drøfte muligheden for ekstern assistance, hvis der opstår et konkret ønske eller problematik, som overstiger gruppens kompetencefelt. • Vejledningscenter AU oplever et stort vejledningsbehov i sommerperioden op til 5. juli (ansøgningsfrist kvote 1) samt omkring 28. august (ledige pladser), men at mulighederne for at henvise til den fagnære vejledning i samme periode er ret begrænsede. Båndet besluttede at sætte emnet på dagsordenen umiddelbart før sommerperioden til næste år mhp. at lave en kontaktoversigt henover af sommeren. • Mia Schou Johansen vil gerne varetage kursuslederrollen (med bistand fra uddannelsesgruppen), men hun har ferie i uge 42. Det betyder, at enten skal Anne (Teglborg) i spil som midlertidig tovholder eller også skal modulet flyttes. Båndet besluttede at fastholde uge 42. • Efter møde med Berit Eika og Kirsten Brusgård er programudkastet revideret en anelse. Programmet består af Vincent Tintos keynote, et antal postersessions + fire workshops. Seminaret finder sted 1. november kl. 09-15.

Punkt 3	Status + drøftelse: Gennemgang + rammer for arbejdsgrupper
----------------	---

Beskrivelse	<p>v/ Jesper Q.</p> <p>Vi foretager et gennemsyn af eksisterende grupper og vurderer, om disse dækker vores behov for tværgående samarbejde og videndeling.</p> <p>Eksisterende grupper: Trivselsgruppen, kvalitetsgruppen og uddannelsesgruppen.</p>
Referat	<p>AU Uddannelse har ønske om etablering af en ny studiestartsgruppe til videndeling og koordinering af info i studiestartsperioden om fx studiekort, mitstudie-adgang, post.au.dk mv. Båndet havde ingen indvendinger, så dette sættes i værk.</p> <p>Eva overtager rollen som tovholder for trivselsgruppen.</p> <p>Der var enighed om, at gruppernes rammer skal præciseres. Det besluttedes derfor, at tovholderne deltager i det førstkomende møde i deres respektive grupper for at lave en gensidig forventningsafstemning. Ligeledes indføres den tommelfingerregel, at grupperne altid mødes med tovholderen, før de aflægger besøg i båndet.</p>

Punkt 4	Drøftelse: Gecko-databehandleraftale
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>Esben har haft en snak med TTO, som har haft udkastet til vores fælles databehandleraftale med Gecko til gennemsyn. På baggrund af dialogen har vi nogle overvejelser vi skal gøre os.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Afklaring på ophæng Det skal aftales, hvem der helt præcist er "part" i aftalen. • Risikovurdering af det økonomiske aspekt Hvem hæfter, såfremt vi får brug for Geckos assistance til fx berigtigelse eller sletning af personoplysninger? • Kobling mellem købsaftale og databehandleraftale Skal vi have en fælles aftale med Gecko, som databehandleraftalen kan ligge i forlængelse af?
Referat	Punktet blev udsat til næste møde.

Punkt 5	Drøftelse: Prioritering af besøg
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>Der er efterhånden ved at opbygge sig et stort katalog med ønsker til gæster i båndet. For at sikre en optimal udnyttelse af mødetiden i efteråret bedes båndet prioritere i de indkomne forslag - hvad trænger sig på?/hvad kan vente?</p> <p>NB! Der er 10 båndmøder i efteråret</p> <p>ALLEREDE BOOKET: 14. august: Studenterrådgivningen 28. august: SPS 11. eller 28. september: RSC</p> <p>Til prioritering: Optag (Jette Loll) IU (Mette Brandenburg) Gitte Viftrup Det rullende universitet Subuniversity - Trivselsgruppe Kvalitetsgruppe Uddannelsesgruppe Dorthe Grønlænderprojekt Kim Nørskov (28. august)</p>
Referat	<p>SPS, Kim Nørskov og Dorthe Lindvald inviteres alle ind den 28. august. Ingen af de øvrige punkter er presserende, så de kan løbende tages ind med respekt for den øvrige dagsorden. Arbejdsgrupperne inviteres først ind, efter tovholderen har været ude hos dem jf. punkt 3.</p>

Punkt 6	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	

Kommende dagsordenspunkter:

Besøg af SPS (28. august)

Besøg af Kim Nørskov vedr. studietidslinjen (28. august)
Besøg af Dorthe Lindvald vedr. grønlanderprojektet (28. august)
Besøg af RSE (11. september)

Side 5/5

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
28.08.2018	10-12	1521-220 (Eva)
11.09.2018	10-12	Navitas 3210-03.068 (Birgitte)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.